
Beste raadsleden, 
  
Om uitvoering te geven aan uw motie van treurnis hebben we maandag jl. een onderhoud gehad met 
de directie van Mondo Verde, aan hun kant vergezeld door een advocaat en een tweetal adviseurs. 
We hebben uw treurnis overgebracht en aangegeven dat een verbeterplan ten aanzien van 
dierenwelzijn noodzakelijk is. 
  
Mondo Verde wenste als volgt te reageren en stelt het op prijs dat deze reactie met uw raad wordt 
gedeeld: 
  
Men gaf aan dat men de handelwijze van de Landgraafse gemeenteraad uitermate onzorgvuldig 
vond. Dat de raad in zijn vergadering van 30 mei de inhoud van een rapport (dat slechts luttele uren 
daarvoor beschikbaar was gekomen) voor waar aannam zonder ook maar te hebben gevraagd naar 
een reactie van Mondo Verde betreurde de onderneming enorm en vond zij verontrustend. Mondo 
Verde meende van de raad te mogen verwachten dat deze eerst in dialoog zou treden en feiten zou 
(laten) controleren alvorens een motie aan te nemen, die de onderneming serieus beschadigt.  
  
Daarop is aangegeven dat eventuele schade zijn oorzaak vindt in de inhoud van het rapport, niet in 
de motie van de raad. We hebben daarbij ook gewezen op de maatschappelijk discussie over 
dierwelzijn in relatie tot dierentuinen en Mondo Verde geadviseerd om als bedrijf na te denken over 
de wijze waarop het dierwelzijn kan worden geoptimaliseerd.  
  
Mondo Verde geeft aan momenteel een nauwgezet onderzoek uit te voeren naar aanleiding van het 
rapport. Dat onderzoek is nog niet afgerond. Men gaf aan dat echter nu al duidelijk was dat het 
rapport veel onjuistheden en onvolledigheden bevatte en voor een substantieel deel op zaken van 
jaren geleden berustte; ook werden suggestieve beelden getoond. Wat de advocate van Mondo 
Verde betreft staat de onrechtmatigheid van het rapport daarmee vast. 
  
We hebben gevraagd of Mondo Verde het uiteindelijke onderzoek met raad en college wil delen: 
deze bereidheid is aanwezig. Wel geeft Mondo Verde aan dat dit pas aan de orde is, nadat een en 
ander is afgestemd met de Rijksdienst voor Ondernemers (RVO), omdat dit het bevoegde gezag is.  
  
Door de advocaten van Mondo Verde werd aangegeven dat Mondo Verde dierenwelzijn hoog in het 
vaandel heeft staan en kritisch naar zichzelf kijkt ter verbetering.  
  
Als College zijn we inmiddels in contact getreden met de NVWA en hebben ook naar hen de zorgen 
van uw raad overgebracht. Binnenkort wordt er een technische briefing gepland om informatie over 
de feitelijke situatie uit te wisselen.  
 
Ik vertrouw erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, 
 
Namens het college van burgemeester en wethouders, 
Wethouder Stijn Kropman. 
 


